

ARCHIVES

I.C.J.

Communiqué No. 65/13
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice is communicated to the Press:

In the course of 8 public sittings in the South West Africa cases (Ethiopia v. South Africa; Liberia v. South Africa) from Tuesday, 8 to Thursday, 17 June 1965 the Court heard Dr. J.P. verLoren van Themaat, S.C., Mr. D.P. de Villiers, S.C., and Mr. E.M. Grosskopf present the oral rejoinder of South Africa.

During the ensuing hearings from Friday, 18 June onwards the Court will hear witnesses called by the Government of South Africa.

At the end of the hearing on Wednesday, 23 June the Court will adjourn until 10 a.m. on Wednesday, 30 June.

From 24 to 27 June the President of the Court, Sir Percy Spender, will represent the Court at the ceremonies being held in San Francisco to commemorate the twentieth anniversary of the signing of the Charter of the United Nations.

The Hague, 17 June 1965.

C.I.J.

Communiqué No. 65/13
(non officiel)

Les renseignements suivants, émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice, sont mis à la disposition de la presse :

Au cours des huit audiences publiques tenues dans les affaires du Sud-Ouest africain (Ethiopie c. Afrique du Sud; Libéria c. Afrique du Sud) du mardi 8 au jeudi 17 juin 1965, la Cour a entendu MM. J.P. verLoren van Themaat, D.P. de Villiers et Grosskopf présenter la duplique orale de l'Afrique du Sud.

A partir de l'audience du vendredi 18 juin, la Cour entendra les témoins présentés par le Gouvernement sud-africain.

Après la clôture de l'audience du mercredi 23 juin, la Cour s'ajournera jusqu'au mercredi 30 juin à 10 heures.

Du 24 au 27 juin, sir Percy Spender, Président, représentera la Cour aux cérémonies qui se dérouleront à San Francisco en vue de célébrer le vingtième anniversaire de la Charte des Nations Unies.

La Haye, le 17 juin 1965.